

AR-CH

滤筒除尘器

Cartridge Dust Collector

| 概述 | Overview

滤筒除尘器是以滤筒为核心过滤元件，并采用脉冲喷吹方式的除尘设备。该系列产品可广泛用于造船、汽车、铸造、有色金属、烟草、轻工、橡胶、医药等行业的工业粉尘治理。

Cartridge dust collector use filter cartridge as core filter element, and use pulse jet mode as dust clean method. This series of products can be widely used for industrial dust control in shipbuilding, automobile, foundry, non-ferrous metals, tobacco, light industry, rubber, pharmaceutical and other industries.



- ① 独特的沉流式流场设计，更利于滤筒清灰；
Unique downflow type flow field design, conducive to cleaning the dust adhere to filter cartridges;
- ② 积木式结构，可模块化组成需要的处理风量；
Modular structure, easy to combine the modular to meet the required air volume.
- ③ 大风量滤筒，大大缩小除尘器体积和占地面积；
Large air flow filter cartridge , effectively reduce the size and area of dust collector.
- ④ 设备运行阻力低，有效节约除尘系统的能耗；
Low running resistance, significant energy saving of dust collector system.
- ⑤ 维修及更换滤筒简便、快捷、安全、缩短了停机时间；
Safer, simpler, faster dust collector repair and filter cartridge replacement, equipment downtime shorten

型号 Model	过滤面积(m²) Filtration Area		过滤风速 Filter wind speed (m/min)	处理风量(m³/h) Air flow	单元数 (组) unit count	滤筒数 (只) Filter Cartridge count
	聚酯 Polyester	纸质 Paper				
AR-CH2-8	75	168	0.5-1.2	2250-6750	1	8
AR-CH3-12	112	252		3360-8064	1	12
AR-CH4-16	150	336		4500-10800	1	16
AR-CH3-18	170	378		5600-12000	1	18
AR-CH3-24	225	504		6750-16200	2	24
AR-CH4-32	300	672		9000-21600	2	32
AR-CH2-24	225	504		6450-16200	3	24
AR-CH3-36	338	756		10140-24336	3	36
AR-CH4-48	451	1008		13530-32472	3	48
AR-CH3-48	451	1008		13530-32472	3	48
AR-CH4-64	601	1344		18030-43272	4	64
AR-CH3-60	564	1260		16920-40608	5	60